
Zápisnica 

z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Kvetoslavov 

konaného dňa 14.03.2023 o 18:00 hod. v zasadacej miestnosti obce Kvetoslavov 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomná:  Ing. Soňa Franková, starostka obce 

Prítomní poslanci: Mgr. Katarína Bitarovská 

Mgr. Branislav Horváth 

Ľuboš Krajčír 

Ing. Michal Novák 

JUDr. Peter Reisz 

 

Neprítomní poslanci: MUDr. Oľga Novotná – neprítomnosť ospravedlnená 

Ing. Peter Varsányi – neprítomnosť ospravedlnená 

 

NÁVRH PROGRAMU ZASADNUTIA: 

 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie. Schválenie 

programu. 

2. Kontrola plnenia uznesení. 

3. Informácia o stave finančných prostriedkov Základná škola Kvetoslavov. 

4. Správa audítora Základná škola Kvetoslavov. 

5. Žiadosť Základnej školy o dofinancovanie rozpočtového roka 2022. 

6. Pristúpenie ako nový účastník Spoločného obecného úradu – úsek sociálnych služieb. 

7. Rôzne a diskusia. 

8. Ukončenie zasadnutia. 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia. Určenie zapisovateľa a návrhovej komisie. Schválenie programu a 

overovateľov zápisnice. 

 

Mimoriadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce, Ing. Soňa Franková, o 

18:00 hod. privítala všetkých prítomných a informovala, že prítomní sú 5 poslanci, a preto je obecné 

zastupiteľstvo uznášania schopné. Navrhla, aby Obecné zastupiteľstvo rokovalo tak,  že prítomní poslanci 

prijmú uznesenie ku každému bodu programu samostatne, po prerokovaní toho ktorého bodu v diskusii, 

ktorá sa bude viazať iba k prerokovávanému bodu programu, pokiaľ sa poslanci nedohodnú inak. Otázky, 

ktoré nie sú predmetom programu, no ktoré budú prítomní považovať za vhodné k prejednaniu Obecným 

zastupiteľstvom, budú prerokované v bode 7 Rôzne a diskusia. 

 

Starostka obce za zapisovateľku určila Dianu Telekesovú.  Starostka obce do návrhovej komisie 

navrhla: JUDr. Petra Reisza a za overovateľov zápisnice navrhla Mgr. Katarínu Bitarovskú a Mgr. 

Branislava Horvátha a následne dala poslancom Obecného zastupiteľstva hlasovať o schválení programu, 

návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

 

Diskusia: predstúpil poslanec Mgr. Branislav  Horváth, ktorý navrhol upraviť/zmeniť program zasadnutia 

tak, že do pôvodne navrhovaného programu sa doplní nový bod 7 v znení „Zmena financovania kúpy 

obecného motorového vozidla“, čím sa návrh programu zmenil nasledovne: 

 

Zmenený návrh programu zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie. Schválenie 

programu. 

2. Kontrola plnenia uznesení. 

3. Informácia o stave finančných prostriedkov Základná škola Kvetoslavov. 

4. Správa audítora Základná škola Kvetoslavov. 

5. Žiadosť Základnej školy o dofinancovanie rozpočtového roka 2022. 

6. Pristúpenie ako nový účastník Spoločného obecného úradu – úsek sociálnych služieb. 

7. Zmena financovania kúpy obecného motorového vozidla. 

8. Rôzne a diskusia. 



9. Ukončenie zasadnutia. 

 

Uznesenie č. 9/2023 

 

a) Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove schvaľuje predložený zmenený návrh programu zasadnutia 

obecného zastupiteľstva 

 

Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Katarína Bitarovská    

Mgr. Branislav Horváth    

Ľuboš Krajčír           

Ing. Michal Novák    

MUDr. Oľga Novotná neprítomná   

JUDr. Peter Reisz    

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

     Predložený zmenený program zasadnutia bol schválený. 

 

b) Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove za overovateľov zápisnice schvaľuje Mgr. Katarínu 

Bitarovskú a Mgr. Branislava Horvátha 

 

Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr.  Katarína Bitarovská    

Mgr. Branislav Horváth    

Ľuboš Krajčír    

Ing. Michal Novák    

MUDr. Oľga Novotná neprítomná   

JUDr. Peter Reisz    

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

     Overovatelia zápisnice boli schválení. 

 

c) Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove za návrhovú komisiu schvaľuje JUDr. Petra Reisza. 

 

Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr.  Katarína Bitarovská    

Mgr. Branislav Horváth    

Ľuboš Krajčír    

Ing. Michal Novák    

MUDr. Oľga Novotná neprítomná   

JUDr. Peter Reisz    

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

Návrhová komisia bola schválená. 

 

K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení 

 

Starostka obce predniesla informáciu ohľadne plnenia uznesení obecného zastupiteľstva. Uviedla, že: 

 

198/2016 zámer zapojiť sa do výzvy MH SR na zvýšenie kapacít infraštruktúry materských škôl – trvá 

162/2018 proces obstarávania nového územného plánu obce Kvetoslavov – trvá 

5/2019 prevod pozemkov od SPF – trvá 

44/2019 získanie pozemkov z SPF pre obec – trvá 

79/2021 – nákup nádob na kuchynský odpad – trvá. 

 

Diskusia: bez diskusie 



 

Uznesenie č. 10/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove berie na vedomie stav plnenia uznesení z predchádzajúcich 

zasadnutí.  

 

Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Katarína Bitarovská    

Mgr. Branislav Horváth    

Ľuboš Krajčír    

Ing. Michal Novák    

MUDr. Oľga Novotná neprítomná   

JUDr. Peter Reisz    

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 3: Informácia o stave finančných prostriedkov Základná škola Kvetoslavov 

 

Starostka obce oboznámila prítomných, že vzhľadom na aktuálny stav a zistené nezrovnalosti 

v hospodárení samostatnej rozpočtovej organizácie obce – ZŠ Kvetoslavov 266 bola zo strany hlavnej  

kontrolórky obce v súčinnosti s ekonómkou obce vykonaná kontrola hospodárenia ZŠ Kvetoslavov 266, 

a kontrola stavu finančných prostriedkov ZŠ Kvetoslavov 266. Zo strany starostky obce bola taktiež 

odprezentovaná stručná časová genéza krokov a zistení po jej nástupe do funkcie v decembri 2022. 

 

V decembri bolo obci ako zriaďovateľovi oznámené neplatenie nájmu za celý rok 2022, a následne 

internou kontrolou bolo tiež zistené, že neboli uhrádzané odvody do sociálnej poisťovne a zdravotných 

poisťovní. Niekoľkokrát bolo prisľúbené splatenie všetkých záväzkov školy z dohodovacieho konania v roku 

2022, z ktorého sa podarila len malá časť. Už v decembri bolo oznámené, že je nutné optimalizovať 

výdavkovú časť rozpočtu, a to aj optimalizáciou stavu zamestnancov.  

 

Celková výška neuhradených záväzkov k 31.12.2022: 

- dlh na nájomnom vo výške 49 511,74 EUR 

- neuhradené odvody do Sociálnej  poisťovne vo výške 11 341,89 EUR 

- neuhradené odvody do zdravotnej poisťovne Dôvera vo výške 2 284,00 EUR 

- neuhradené odvody do zdravotnej poisťovne VšZP vo výške 10 215,21 EUR 

- výplaty december 2022 vo výške 44 378,00 EUR 

- iné záväzky vo výške 1 453,17 EUR. 

 

V januári zastupiteľstvo schválilo rozpočet na rok 2023, v zmysle ktorého sa z rozpočtu obce t.j. 

z rezervného fondu poskytnú Základnej škole Kvetoslavov finančné prostriedky vo výške 80 000,00 EUR. 

Následne obec zaslala základnej škole, resp. jej štatutárovi oznámenie o výške normatívu na mzdové náklady 

vo výške 41 718,00 EUR mesačne a o jeho striktné dodržanie.  

Sociálna poisťovňa, a. s. oznámila, že od júna 2022 dochádza k mesačnému oneskoreniu úhrady 

predpísaného mesačného poistného, to znamená ďalšie penále za každý deň omeškania. 

Union zdravotná poisťovňa, a. s. vykonala kontrolu, na základe ktorej boli zistené nedostatky a to 

odvedenie preddavkov poistného po lehote splatnosti, či nepredloženie výkazov v lehote. Union zdravotná 

poisťovňa, a. s. oznámila túto skutočnosť Úradu pre dohľad nad zdravotnou starostlivosťou.  

 

V roku 2023 boli zriaďovateľovi (obci) oznámené neuhradené faktúry za Deň detí, či faktúra za 

Mikulášske balíčky. Faktúru za deň detí uhradilo nakoniec OZ Kvety a faktúru za balíčky z novembra 2022 

škola z účtu školy v marci 2023. Tiež bolo poukázané na faktúry za počítačové kurzy v prvom a druhom 

semestri, ktorú väčšiu časť má platiť znovu škola z vlastného účtu, nakoľko od rodičov bolo vyzbieraných 

len cca 600 EUR. Výška faktúry za jeden semester je 3 768,00 EUR.  

 

Predstúpila hlavná kontrolórka obce, ktorá prítomným oznámila stav finančných prostriedkov ZŠ 

Kvetoslavov 266 vrátane záväzkov, ktoré vyplývajú z účtovnej evidencie ZŠ Kvetoslavov 266. 



 

Diskusia: V rámci diskusie na otázku prítomného občana bolo konštatované, že odvody za zamestnancov do 

Sociálnej poisťovne nie sú hradené od 6/2022.  

-  Na ďalšiu otázku prítomných občanov bolo zhodne starostkou obce ako aj poslancami OZ 

konštatované, že obec sa bude snažiť školu udržať v takej kvalite ako doposiaľ, ale je potrebné prijať 

opatrenia na ďalšie nenavyšovanie dlhu. 

- V rámci diskusie k tomuto bodu prítomná hlavná kontrolórka obce informovala prítomných o tom    

v akom pomere sa majú využívať finančné prostriedky z normatívu. Zo strany občianky p. Novákovej bolo 

konštatované, že učiteľský zbor je kvalitný, stabilný a zníženie miezd by malo za následok výpovede z ich 

strany. 

- Poslanec Ing. Novák zdôraznil, že v rámci optimalizácie p. riaditeľ sľúbil a znížil osobné 

ohodnotenie učiteľov o 40%, t. j. nedošlo k zníženiu tabuľkových platov (čo ani nie je možné), ale k zníženiu 

zložky osobného ohodnotenia o 40%. Zároveň vyzval prítomných, aby v prípade akýchkoľvek otázok a 

podnetov využili zverejnené emailové adresy poslancov na web stránke obce. 

Poslanec Reisz konštatoval, že obecné zastupiteľstvo so starostkou pripravujú verejné stanovisko 

k problematike ZŠ, nakoľko po obci sa zjavne úmyselne šíria dezinformácie a klamstvá o tom, ako sa má 

škola rušiť, sťahovať a pod..  

- V rámci diskusie k tomuto bodu bola preberaná aj problematika nevyberania ZRPŠ, z ktorého by 

mohli byť hradené faktúry určené práve na účely pre deti, napr. mikulášske balíčky. Boli spomenuté aj 

neprimerane vysoké výdavky na kurz, cestovné, či otázka Letnej školy a jej financovania. 

 

Uznesenie č. 11/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove berie na vedomie informáciu o stave finančných prostriedkov 

samostatnej rozpočtovej organizácie obce – ZŠ Kvetoslavov 266. 

 

Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Katarína Bitarovská    

Mgr. Branislav Horváth    

Ľuboš Krajčír    

Ing. Michal Novák    

MUDr. Oľga Novotná neprítomná   

JUDr. Peter Reisz    

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 4: Správa audítora Základná škola Kvetoslavov  

 

Poslanec Ing. Novák prečítal prítomným správu audítorskej spoločnosti AUDITCON SLOVAKIA 

s.r.o., ktorá vykonala kontrolu účtovníctva Základnej školy Kvetoslavov 266 za účtovné obdobie 2022. 

Výsledkom kontroly bolo vykázané neuhradenie faktúr za nájom v sume 62 335,00 EUR, ktoré mali byť 

splatené do 31.12.2022 a tiež potvrdili nedoplatky v Sociálnej poisťovni, aj na zdravotnom poistení.  

 

Diskusia: bez diskusie 

 

 

 

Uznesenie č. 12/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove berie na vedomie správu audítorskej spoločnosti AUDITCON 

SLOVAKIA s.r.o., ktorá vykonala kontrolu účtovníctva Základnej školy Kvetoslavov 266 za účtovné 

obdobie roku 2022. 

 

 

 

 



Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Katarína Bitarovská    

Mgr. Branislav Horváth    

Ľuboš Krajčír    

Ing. Michal Novák    

MUDr. Oľga Novotná neprítomná   

JUDr. Peter Reisz    

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 5: Žiadosť Základnej školy o dofinancovanie rozpočtového roka 2022. 

 

Starostka obce oboznámila prítomných s doručenou žiadosťou Základnej školy Kvetoslavov 266 

doručenou obci dňa 14.02.2023 o dofinancovanie rozpočtového roka 2022, v zmysle ktorej Základná škola 

Kvetoslavov 266 požaduje od obce dofinancovanie neuhradených záväzkov za rok 2022. 

 

Diskusia: V rámci diskusie k tomuto bodu bolo konštatované, že za rok 2022 eviduje Základná škola 

nasledovné neuhradené záväzky: 

- Dlžné nájomné vo výške 49 511,74 EUR 

- Neuhradené poistné + zodpovednosť majetku vo výške 1 453,17 EUR, 

- Neuhradenie odvodov do Sociálnej poisťovne vo výške 11 341,89 EUR, 

- Neuhradenie odvodov do VšZP a.s. vo výške 3 405,00 EUR, 

- Dlh na mzdách 44 378,00 EUR. 

 

Prítomná občianka sa opýtala ako je možné, že financovanie ZŠ roky fungoval a teraz je problém. 

Bolo poukázané na fakt, že v máji 2022 prebiehala komunikácia medzi kontrolórkou obce, bývalým 

starostom a riaditeľom školy no nie písomnou formou. O probléme boli v tom čase prvýkrát informovaní aj 

poslanci OZ. 

Pani Kaššová sa vyjadrila k problematike normatívneho financovania ZŠ a uviedla, že 3 roky 

fungovala škola bez akejkoľvek pomoci obce, len s pomocou dohodovacích konaní. Žiaľ v máji 2022 jedno 

dohodovacie konanie nebolo úspešné a odvtedy je škola v sklze s platením faktúr a odvodov. Zároveň od 

9/2022 prudko stúpla aj výška nájmu a energií z dôvodu každoročného navýšenia tried.  

Na otázky p. Kaššovej koľko z normatívu, ktorý škola dostáva zostáva na réžiu (prevádzkové 

náklady), kontrolórka obce oznámila, že mesačne len 36 Eur, nakoľko takmer celý normatív pohlcujú 

personálne/mzdové náklady. 

K otázke budúcnosti školy v obci poslanec Reisz informoval, že prebiehajú rokovania s p. Kaššovou, 

rieši sa aj nový projekt školy, atď.. 

Pani Trnková navrhla, aby sa od obcí dochádzajúcich detí pýtal nejaký členský príspevok tak ako     

v minulosti pýtala obec Miloslavov od nás. Bolo konštatované, že dotknuté obce boli o platenie príspevku 

požiadaní a vyzvaní, ale platiť ho odmietli. 

Bol vyzvaný pán riaditeľ školy p. Heczei, aby sa vyjadril k danej situácii. Skonštatoval, že ak malo 

ísť o verejnú potupu, tak sa to podarilo. Konštatoval, že podľa neho všetko bolo povedané, čísla, ktoré 

odzneli sú skutočné, uvedomuje a priznáva si svoje pochybenie, a svoj podiel zodpovednosti, a k veci nemá 

čo ďalej dodať. 

Zo strany starostky bolo oznámené, že účtovný dlh na mzdách bude chcieť obec v spolupráci so ZŠ 

vykompenzovať v rámci dohodovacieho konania, ktoré by malo byť v máji 2023. 

 

Uznesenie č. 13/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove schvaľuje dofinancovanie rozpočtového roka 2022 Základnej 

školy Kvetoslavov 266 vo výške maximálne 65 711,80 EUR tak, že sa uhradí: 

- dlžné nájomné vo výške 49 511,74 EUR, 

- neuhradené poistné + zodpovednosť majetku vo výške 1 453,17 EUR, 

- neuhradenie odvodov do Sociálnej poisťovne, a. s. vo výške 11 341,89 EUR, 

- neuhradenie odvodov do VšZP a. s. vo výške 3 405,00 EUR a to v 3 splátkach po 1 135,00 EUR. 

 



Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Katarína Bitarovská    

Mgr. Branislav Horváth           

Ľuboš Krajčír    

Ing. Michal Novák    

MUDr. Oľga Novotná neprítomná   

JUDr. Peter Reisz    

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 6: Pristúpenie ako nový účastník Spoločného obecného úradu – úsek sociálnych služieb 

 

Starostka obce oboznámila prítomných, že na základe rokovania s primátorom mesta Šamorín bolo 

dohodnuté, že Obec Kvetoslavov sa môže na úseku sociálnych služieb pričleniť k Spoločnému obecnému 

úradu v Šamoríne, ak s tým vysloví súhlas obecného zastupiteľstvo v Kvetoslavove. 

 

Diskusia: bez diskusie 

 

Uznesenie č. 14/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove schvaľuje pristúpenie Obce Kvetoslavov ako  nového účastníka 

Spoločného obecného úradu – úseku sociálnych služieb v Šamoríne a poveruje starostku obce 

k podpisu a uzatvoreniu potrebných zmlúv. 

 

Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Katarína Bitarovská    

Mgr. Branislav Horváth            

Ľuboš Krajčír    

Ing. Michal Novák    

MUDr. Oľga Novotná neprítomná   

JUDr. Peter Reisz    

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 7: Zmena financovania kúpy obecného motorového vozidla 

 

Starostka obce oboznámila prítomných, že po prijatí uznesenia obecného zastupiteľstva ohľadne 

obstarania obecného motorového vozidla formou operatívneho leasingu, bolo na základe vykonaného 

prieskumu trhu a rokovaní zistené, že uvedená forma financovania obecného motorového vozidla nie je 

momentálne najvýhodnejšia, a preto navrhla pôvodné uznesenie obecného zastupiteľstva 8/2023 zo dňa 

26.01.2023 zrušiť a následne rozhodnúť o inej forme financovania kúpy obecného motorového vozidla. 

 

Diskusia: bez diskusie 

 

Uznesenie č. 15/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove: 

a/ zrušuje uznesenie 8/2023 prijaté dňa 26.01.2023, 

b/ schvaľuje kúpu obecného motorového vozidla inou formou financovania ako operatívnym 

leasingom a poveruje starostku obce na zabezpečenie a vyžiadanie príslušných cenových ponúk 

osobného vozidla vrátane ponuky financovania. 

 

 

 

 



Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Katarína Bitarovská    

Mgr. Branislav Horváth    

Ľuboš Krajčír    

Ing. Michal Novák    

MUDr. Oľga Novotná neprítomná   

JUDr. Peter Reisz    

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 8: Rôzne a diskusia  

 

V rámci tohto bodu na otázku od prítomných občanov ohľadom ukončeného funkčného obdobia 

pána riaditeľa ZŠ, pani starostka informovala, že nakoľko do pôvodného výberového konania, ktoré bolo 

vyhlásené sa nikto neprihlásil, bude do doby úspešného výberového konania niekto poverený vedením 

Základnej školy. 

 

Na otázku ohľadom projektu na novú ZŠ sa informovalo, že do konca marca 2023 má byť vypísaná 

výzva Ministerstvom školstva SR, do ktorej sa plánuje obec zapojiť. Je tam 7% spoluúčasť. 

 

Bolo odprezentované, že dohodovacie konania sa budú odteraz realizovať v súčinnosti s obcou. 

 

Záverom poslanec Horváth informoval, že dňa 28.02.2023 prebehlo rokovanie so ŽSR a vedením 

obce Hviezdoslavov ohľadom premenovania Kvetoslavov – zastávky. ŽSR to nechávajú na vzájomnej 

dohode obcí, k premenovaniu zatiaľ nedôjde. Zastávky v obci budú tento rok natreté antigrafitovým náterom. 

 

K bodu 9: Ukončenie  zasadnutia 

 

Starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť a o 19:51 hod. ukončila zasadnutie 

obecného zastupiteľstva v Kvetoslavove. 

 

 

 

V Kvetoslavove, dňa 14.03.2023 

 

 

 

Zapisovateľ:   Diana Telekesová  ................................................ 

 

Overovatelia zápisnice:  Mgr. Katarína Bitarovská ................................................ 

 

    Mgr. Branislav Horváth  ................................................ 

 

 

 

 

 

 

 

 

        ................................................ 

                      Ing. Soňa Franková 

                              starostka obce 


